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Verslag van de openbare vergadering van de commissie Samenleving, gehouden op 

donderdag 4 december 2008 om 20.00 uur, in de raadzaal te Middenbeemster 

 
Aanwezig: 

de heer N.C.M. de Lange (voorzitter) 
de heer C.J. Jonges (griffier) 
 
mevrouw E.J. Helder-Pauw (VVD) 
mevrouw C. van den Berg (PvdA) 
de heer G.H.L. Heikens (PvdA) 
de heer K.C. Visser (BPP) 
de heer D. Langerijs (BPP) 
de heer A.N. Commandeur (CDA) 
de heer N.J.J.J. Buis (CDA) 
 
mevrouw S.M. Ruijs-Buskermolen (portefeuillehouder) 
mevrouw L. van het Kaar (hoofd sector Samenleving) 
mevrouw E. Kroese-Vrolijks (gemeentesecretaris) 
de heer J.C. Klaver (portefeuillehouder) 
 
de heer G-J. Timmermans (notulist – Notuleerservice Nederland) 
 
1. Opening 

 
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering. Vanwege een werkbezoek aan het gerestaureerde 
Betje Wolff Museum begint de vergadering een half uur later dan normaal. Hij heet iedereen en in het 
bijzonder de heer Maarten Sinnige van harte welkom.  
 
2. Vaststelling agenda/inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten 

 
Er hebben zich geen insprekers aangemeld. 
 
4. Kennismaking met de heer Maarten Sinnige, jongerenwerker 
 
Maarten Sinnige stelt zichzelf voor. Hij is 27 jaar en afkomstig uit Heemskerk. Sinds 1 oktober jl. is hij 
in dienst bij BeeJee als jongerenwerker voor de leeftijdsklasse 11-16 jaar. Het is zijn eerste werkkring 
in deze werksoort, hij heeft wel eerder stage gelopen in Wormer. Daarvoor heeft hij drie jaar gewerkt 
in de verpleging van dementen en hersenbloedingpatiënten en in de naschoolse opvang in 
Amsterdam.  
Voor de jongeren boven de 16 jaar is de heer M. Visser aangesteld. Die zou zich aanvankelijk hier 
presenteren, maar hij zit momenteel in Kenia.  
Maarten heeft zijn tijd de afgelopen maand voor een groot deel besteed aan de verkenning van de 
Beemster met zijn verschillende woonkernen, kennismaking met de mensen met wie hij te maken 
krijgt bij activiteiten en het onderzoek bij scholieren naar hun wensen voor activiteiten.  
In de herfstvakantie heeft hij een programma ontwikkeld dat redelijk bezocht werd, zeker gezien het 
feit dat er een jaar niks was georganiseerd. Met Sint Maarten heeft hij de BeeJee opengesteld voor 
kinderen die wilden zingen. Daar zijn 75 mensen op afgekomen. In december heeft hij een vol 
programma met Sint- en Kerstfilm, sport- en spelactiviteiten, onder meer in samenwerking met de 
speeltuinvereniging. Hij heeft ontdekt dat de jeugd veel belangstelling heeft voor boksen en dansen. 
Daar is hij nu workshops voor aan het opzetten. 
Voor de jongeren boven de 18 jaar, een vrij constante groep van dertig jongeren tussen de 18 en 28 
jaar die zijn collega op het oog heeft, zijn er elke woensdag en vrijdag ’s avonds inloopactiviteiten. Op 
woensdag voetballen ze op het handbalveld, waarbij er vijftien actief voetballen en de rest 
toeschouwer is. Er wordt een voetbalwedstrijd georganiseerd tussen die vijftien jongeren en de 
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sportvereniging Beemster. Uit die groep zijn er zes jongeren van 18, 19 jaar die Maarten als 
vrijwilligers helpen bij het tienerwerk. Deze vrijwilligers zijn het afgelopen jaar ook gewoon 
doorgegaan met activiteiten.  
De heer Visser wenst Maarten veel succes en drukt hem op het hart direct van zich te laten horen als 
zich problemen voordoen. Hij doet de suggestie met commissieleden op werkbezoek te gaan. 
Mevrouw Helder is blij dat het tienerwerk na een jaar stilstand weer op gang komt. Zij is benieuwd of 
Maarten en de heer Visser op dezelfde tijden werken. 
Maarten zegt dat in principe gekozen is voor verschillende tijden om de twee groepen gescheiden te 
houden, mede gelet op ervaringen uit het verleden. 
Mevrouw Van den Berg vraagt of er nog nieuw leven te blazen is in de oude activiteiten of dat alles 
helemaal opnieuw ontwikkeld moet worden. Verder is zij benieuwd of Maarten een eigen stempel wil 
drukken op het tienerwerk.  
Maarten denkt dat bepaalde activiteiten wel terug te halen zijn, bijvoorbeeld knutselen met de 
speeltuinvereniging. Hij denkt zelf vooral aan het ontwikkelen van de verschillende activiteiten rond 
bepaalde thema’s, zodat er ook onderling verband ontstaat. Zijn eigen voorkeur ligt op het sportieve 
vlak. 
De heer Heikens is benieuwd naar de werkrelatie met en ondersteuning van Welsaen en met de 
gemeente. 
Maarten stelt Helen voor die als senior bij Welsaen de schakel is tussen het hoofdkantoor en de 
werkers in Landsmeer, Oostzaan en Beemster. Zij begeleidt en ondersteunt hem in zijn werk. Bij de 
gemeente heeft hij vooral te maken met de wethouder mevrouw Ruijs en mevrouw Meijering. 
De heer Commandeur wenst hem als laatste in de rij eveneens succes met dit volgens hem lastige 
werk. Hij sluit zich aan bij de suggestie van de heer Visser voor een werkbezoek als Maarten wat meer 
op streek is. Het aanschuiven bij de oudere jongeren gaat de commissieleden volgens hem moeiteloos 
af. 
Maarten lijkt het een goed idee een keer een informatie- of kijkavond voor raadsleden te organiseren. 
Mevrouw Ruijs spreekt haar vertrouwen uit dat Maarten na zijn verkenning van de Beemster bij 
instanties en op straat tot de organisatie van goede activiteiten zal komen. 
De voorzitter bedankt Maarten voor zijn uiteenzetting en oppert wellicht zelfs een keer op locatie te 
komen vergaderen. Als Maarten eenmaal goed ingewerkt is, acht hij hem in staat de commissie als 
goed huisvader van BeeJee te ontvangen. 
 
5. Vaststellen verslag van de vergadering van 30 oktober 2008 

 
Tekstuele wijzigingen: 
Pag. 1, opening: “de voormalige fractieassistent” moet zijn: “de nieuwe fractieassistent van het CDA.” 
Pag. 4, op de zevende regel van onderen staat: “… onder het voorbehoud dat de andere fracties ook 
akkoord gaan”, de heer Visser wil dit wijzigen in: “… want er is nu geen gelegenheid om met de 
fractie te overleggen.” Zo is het volgens de band ook gezegd. 
De commissie gaat akkoord met deze twee wijzigingen. 
 
Naar aanleiding van: 
De heer Visser is van mening dat het verslag, in tegenstelling tot dat van andere commissies, geen 
weergave is van de gevoerde discussies, maar een samenvattend verslag. 
De heer Commandeur heeft zich daar niet aan gestoord. De termijnen zijn hier en daar in elkaar 
geschoven, alsof iemands inbreng in één termijn werd geleverd. Hij denkt niet dat het nageslacht hier 
erg veel problemen mee zal hebben. 
Mevrouw Helder vindt dat dit vooral opgaat voor agendapunt 8. 
De voorzitter zegt dat het verslag inderdaad samenvattend is. Het debat wordt er niet op de voet 
gevolgd, dat klopt. Er is ook sprake van een verschil in stijl per notulist. De inhoudelijke weergave 
klopt, maar hij wil dit wel bespreekbaar maken en in de gaten houden.  
Daarmee stelt hij het verslag vast. 
 
6. Ingekomen stukken 

 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
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7. Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en bedrijven) 
 
Wethouder Ruijs deelt mee dat deze avond bij het nieuws van TVNH een reportage te zien zal zijn 
over de komst van de boodschappenbus in Beemster. 
Verder deelt zij mee dat vandaag in Beemster voor de eerste keer de Mantelzorgdag heeft 
plaatsgevonden. Zeven mantelzorgers zijn daar in het zonnetje gezet. Dat hebben ze zeer 
gewaardeerd. De komende tijd gaat de gemeente intensief aan de slag met het inventariseren van de 
mantelzorg. Zij verwacht volgend jaar dan ook een groter aantal deelnemers. 
 

8. Subsidieverordening Beemster 
 
Mevrouw Helder geeft aan dat de VVD het in de commissie van 12 juli besproken stuk al goed vond. 
Nu is het met de indeling in drie hoofdstukken nog overzichtelijker geworden. Een 
waarderingssubsidie dient na vier jaar opnieuw aangevraagd te worden, daar is zij het mee eens. Zij 
vraagt zich af of lid 1 van artikel 9 dan niet aangepast moet worden. 
Wethouder Ruijs stelt dat hier juist aangegeven wordt dat binnen die periode van vier jaar geen 
vervolgaanvraag hoeft te worden ingediend. De tekst is door een jurist gescreend, zij gaat ervan uit 
dat het de juiste tekst is. 
Mevrouw Van den Berg vindt dit stuk qua vorm duidelijker dan dat van 12 juli. Zij vraagt hoe het zit 
met de administratieve lastendruk. Kan de wethouder aangeven of en op welke gebieden die 
afneemt? Als zij de controleprocedure bekijkt, is zij er nog niet van overtuigd dat die minder wordt. 
De heer Visser vraagt of de raad nog mogelijkheden heeft om inzage te krijgen in achterliggende 
stukken, of dat die mogelijkheid vervalt nu de subsidieverstrekking aan het college gemandateerd 
wordt. Verder is zijn fractie benieuwd wie de naleving bij exploitatiesubsidies gaat controleren 
(bijvoorbeeld naar sponsoring) en welke kosten daarmee gemoeid zijn. 
De heer Commandeur spreekt van een goed leesbaar, hoewel juridisch stuk. Hij vraagt wat bij de 
uitgangspunten bedoeld wordt met de terughoudende opstelling van de gemeente. Verder is hij 
benieuwd of het vervallen van de controle bij subsidies onder de 25.000 euro kan leiden tot fraude, 
wat bij elkaar zou kunnen oplopen tot een substantieel bedrag. 
Wethouder Ruijs geeft aan dat de vermindering van administratieve lasten vooral optreedt bij de 
subsidies onder de 1500 euro. Daar hoeven verenigingen niet meer uitgebreid aanvragen en 
verantwoordingen voor te plegen. Dat scheelt ook de gemeente een hoop controlewerkzaamheden. 
Het controleprotocol in het aanhangsel is een eis voor de rechtmatigheid. 
Deze algemene subsidieverordening wordt vastgesteld door de raad, niet door het college. Wel wordt 
aan het college de opstelling van beleidsregels gemandateerd. In een eerder stadium heeft zij al 
aangegeven grote veranderingen in de beleidsregels ter kennis van de raad te willen brengen, zodat 
de raad er zijn mening over kan vormen. Het lijkt haar echter geen goed idee alle individuele stukken 
aan de raad voor te leggen. Dat is uitvoering waar de raad zich niet mee moet wensen te bemoeien. 
Artikel 19, lid 2 is direct overgenomen uit de oude verordening. Het is de wens van de gemeente dat 
aanvragers zich ook inspannen fondsen van elders te werven, minimaal 10%. De controle is vrij 
eenvoudig. Op de aanvraag- en afrekenformulieren dient de aanvrager een aantal basisgegevens in te 
vullen, waaronder het bedrag aan andere inkomsten. Dat wordt naderhand gecheckt.  
Ook subsidies onder de 25.000 euro dienen verantwoord te worden door inlevering van een 
jaarrekening met een handtekening van het bestuur. Een accountantscontrole wordt alleen vereist bij 
hogere bedragen. Dan gaat het om de grotere instellingen als Welsaen waar de gemeente een andere 
relatie mee heeft. Daar was voorheen niet in voorzien in de subsidieverordening, maar dat werd 
geregeld bij de vaststelling van de begroting. Vanwege de nieuwe rechtmatigheidseisen is dit nu ook 
in de verordening opgenomen. 
Mevrouw Van den Berg wijst de heer Commandeur ter verheldering op artikel 18 en 19 waar een en 
ander staat verwoord. 
Wethouder Ruijs verduidelijkt tot slot dat met terughoudendheid wordt bedoeld dat de gemeente niet 
actief wervend optreedt met deze subsidieverordening. 
De heer Visser merkt op dat er in de achterban van de BPP kritisch gekeken wordt naar de stichting 
Werelderfgoed. Daar gaan regelmatig grote bedragen om en men wil graag weten wat daarmee 
gebeurt. Dat was de achtergrond van zijn vraag naar inzage in stukken. Daar wil hij het bij laten. 
De voorzitter constateert dat de verordening naar de raad van 18 december kan. 
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9. Voorstel van het college om de sport- en vrijwilligersprijs te handhaven 

 
Mevrouw Van den Berg herinnert eraan dat dit punt op de agenda is komen te staan als gevolg van 
een discussie in de jury van de vrijwilligersprijs. Nu ligt er een antwoord van het college. Haar fractie 
is van mening dat de schaal van de gemeente noopt tot een combinatie van beide prijzen, eventueel 
aangevuld met een categorie van speciale verdiensten voor de gemeente. Ook de prijs voor de jonge 
vrijwilliger zou breder getrokken kunnen worden dan alleen de sport, ze verwijst naar de eerder deze 
avond genoemde vrijwilligers bij Beejee. De vrijwilligersprijs wordt eens per jaar toegekend, waarbij 
steeds gevist wordt in dezelfde vijver. De sportpenning wordt eens per twee jaar uitgereikt. Het 
college stelt dat er voldoende keus aan vrijwilligers is, haar fractie onderschrijft dat niet direct. Zij pleit 
voor een combinatie en wacht de reacties van commissieleden en college af. 
De heer Visser wil daarbij aanhaken. Het is voor de jury mede dankzij de actieve werving wel eens 
lastig op het juiste moment een jonge of oude vrijwilliger te vinden die eruit springt, en sport is nu 
eenmaal erg populair. Hij wil graag horen wat de andere fracties ervan zeggen. 
De heer Commandeur meldt dat hij een uitgesproken standpunt heeft dat volstrekt niet strookt met 
het collegestandpunt. Ooit was er alleen de sportprijs, waaraan toen verschillende categorieën werden 
gekoppeld, waaronder ‘de vrijwilliger in de sport’. Daarna is op initiatief van het CDA de 
vrijwilligersprijs in het leven geroepen. De raadsbrede steun voor dat initiatief onderstreept het belang 
dat de raad hieraan hecht. Daarmee is de noodzaak voor een aparte vrijwilligersprijs in de sport 
komen te vervallen, hij pleit voor een absolute splitsing. Hij heeft geen behoefte aan een vaag 
middengebied. Die prijs is er wat hem betreft voor vrijwilligers die zich hebben onderscheiden, op 
welk gebied dan ook. Vrijwilligers zijn er gelukkig in de Beemster veel, maar ze zijn niet allemaal 
prominent genoeg om voor die prijs in aanmerking te komen. Ook sportverenigingen kunnen 
kandidaten voordragen. En geef de prijsuitreiking dan ook een behoorlijk cachet, zoals dat ook voor 
de sportpenning geldt.  
Mevrouw Helder vindt eveneens dat beide prijzen gescheiden moeten blijven. Sinds de raad vorig jaar 
de vrijwilligersprijs heeft ingesteld, is ervoor gekozen om elke maand een vrijwilliger in het zonnetje te 
zetten en daar dan jaarlijks de vrijwilliger van het jaar uit te kiezen. Als je nu nog een aparte prijs 
voor vrijwilligers in de sport handhaaft, wek je de indruk dat vrijwilligerswerk in de sport van groter 
belang gevonden wordt. Het samenbrengen in één evenement, zoals mevrouw Van den Berg 
voorstelt, lijkt haar een goed plan. Maar de prijzen zelf dienen volstrekt gescheiden te worden. 
Wethouder Ruijs bestrijdt dat de vrijwilligersvijver te klein is. Er is een lijst van 180 vrijwilligers van 
buiten de sportwereld. De vrijwilligersprijs gaat voor haar niet alleen om de kanjers, het gaat er juist 
ook om dat alle soorten vrijwilligers in het zonnetje gezet worden in de maandelijkse nominaties. Daar 
wordt dan jaarlijks wel de kanjer uit verkozen. Ook de jeugdvrijwilligers van Beejee staan op haar lijst. 
Bij de sportprijs is de categorie vrijwilligers altijd al geweest, als blijk van waardering voor een 
categorie die binnen de sportwereld belangrijk is zonder zelf prominent sportbeoefenaar te hoeven 
zijn. Daarom pleit zij voor handhaving. 
Wethouder Klaver stelt dat het bij de vrijwilligersprijs niet gaat om het bepalen van wie het 
belangrijkst is, maar om het stimuleren van vrijwilligerswerk. Elke maand komt een kanjer in beeld, op 
het eind van het jaar wordt de superkanjer gekozen. Dat gebeurt op de Nieuwjaarsbijeenkomst van 
de gemeente, op zich toch een bijeenkomst met cachet, die wellicht nog uitgebouwd kan worden. De 
sportprijs is twaalf jaar geleden ingesteld om uitzonderlijke sportprestaties te bekronen. En daar hoort 
voor hem onlosmakelijk de extra aandacht bij voor het werk van de vrijwilligers die het leveren van 
een sportprestatie mogelijk maken.  
 
De heer Visser maakt van deze gelegenheid gebruik om de gemeente te complimenteren met de 
afsluiting van verzekeringen voor vrijwilligers. Dat ziet hij als extra stimulans voor vrijwilligerswerk. 
De heer Commandeur blijft van mening dat de speciale aandacht voor vrijwilligers in de sport 
achterhaald is door de instelling van de vrijwilligersprijs. 
Mevrouw Helder kan zich enerzijds wel vinden in het argument dat je bij de sportpenning een hele 
categorie vrijwilligers, bijvoorbeeld scheidsrechters, ook in het zonnetje zet, anderzijds is zij er toch 
ook voor om alle vrijwilligers bij elkaar te brengen in de vrijwilligersprijs. 
Mevrouw Van den Berg denkt dat het voor de buitenwacht en voor de verschillende verenigingen veel 
duidelijker is als kandidaten uit alle gebieden en leeftijden voorgedragen kunnen worden voor die 
maandelijkse rubriek in Binnendijks en de jaarlijkse vrijwilligersprijs. Dan heb je één keer per jaar een 
spetterende nieuwjaarsbijeenkomst voor de vrijwilligersprijs. En dat kan dan eens per twee jaar 
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gecombineerd worden met de sportpenning, waar dan voor haar ook best een categorie vrijwilligers 
uit de sportwereld speciaal belicht mag worden. 
De heer Buis wil weten hoe het college aankijkt tegen de relatie tussen de individuele sportpenningen 
en -medailles en de gewone vrijwilligersprijs. 
Wethouder Klaver wil geen discussie aangaan over prijzenbeleid. Het gaat om een aandenken. Voor 
de vrijwilligers zijn er twaalf kandidaten per jaar. Voor de sportprijs gaat het om twee mensen per 
twee jaar. De aandacht voor een vrijwilligerscategorie in de sport hoort er voor hem onlosmakelijk bij. 
Het vijverargument legt hij naast zich neer. Hij wenst vast te houden aan dat ene aparte 
sportevenement per twee jaar, inclusief de drie categorieën. 
De heer Commandeur bestrijdt die onlosmakelijkheid. Een penningmeester van de fanfare die zelf 
geen noot meeblaast, wordt toch ook gezien als een gewone vrijwilliger. Hij ziet geen enkel argument 
om de sportvrijwilliger als een speciale categorie te beschouwen. 
De heer Heikens vraagt welke conclusie uit dit debat getrokken moet worden. 
De voorzitter constateert een verschil van mening tussen de commissie en het college. 
De heer Visser wil wethouder Klaver wel het mandaat geven tussentijds uitzonderlijke sportieve 
prestaties extra te waarderen. 
De heer Klaver kondigt beraad in het college aan. 
De voorzitter sluit het commissieberaad over dit punt af in de verwachting dat het punt weer op de 
agenda van de commissie zal terugkeren. 
 
11. Bepalen welke agendapunten tevens voor de komende raadsvergadering geagendeerd 

moeten worden en aangeven onder welke categorie (A, B of C) de punten opgenomen 
kunnen worden 

 
Agendapunt 8 gaat als A-punt naar de komende raad. 
Over agendapunt 9 ontstaat een discussie. De commissie is het niet eens met de strekking van de 
brief van het college om staand beleid te handhaven. Dat hoeft niet ter besluitvorming naar de raad. 
Uit het beraad van het college kan wellicht een ander voorstel komen. De raad kan eventueel ook zelf 
met een initiatief komen. Maar zoals het er nu voorstaat, levert deze discussie geen agendapunt voor 
de raad op.  
 
12. Actielijst commissie Samenleving 
 
Actiepunt 3 kan worden afgevoerd. 
Actiepunt 6 kan nu worden afgevoerd, maar komt waarschijnlijk op een ander moment terug. 
 
13. Rondvraag 
 
De heer Heikens informeert naar aankondigingen van de nieuwjaarsbijeenkomst. 
Mevrouw Kroese meldt dat die plaatsvindt op 12 januari. De aankondiging komt in de kersteditie van 
Binnendijks. Ook dit jaar is er speciale aandacht voor nieuwkomers en verder is er een presentatie van 
de gebruikers van het MFC.  
De heer Heikens vraagt naar de stand van zaken rond het hospitium. Daar zijn geen bijzonderheden 
over te melden. 
De heer Visser vraagt of er over de eenmalige uitkering van 50 euro ook gecommuniceerd wordt. Dat 
wordt bevestigd. 
De heer Visser vraagt of er al iets te melden valt over het kunstgrasveld voor WBSV. 
De heer Klaver antwoordt dat er besprekingen en ambtelijke verkenningen naar financiering gaande 
zijn. De raad wordt daarover zo spoedig mogelijk geïnformeerd. 
De heer Commandeur feliciteert mevrouw Van der Kaar met haar benoeming. 
Mevrouw Helder complimenteert het college met de voortvarende afsluiting van 
vrijwilligersverzekeringen. Dat wordt bij verenigingen en buurtcommissies in oprichting bijzonder 
gewaardeerd. 
Wethouder Ruijs geeft aan dat het hier gaat om een premie van 0,25 euro per inwoner, ongeacht het 
aantal vrijwilligers. 
Mevrouw Van den Berg bedankt het college voor de snelle reactie op haar verzoek voor die eenmalige 
uitkering van 50 euro. 
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14. Sluiting 

 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur, met dankzegging voor ieders inbreng. 


